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Actico’s business in Asia-Pacific is run by Rohit Mathur, a manager and tech all-rounder. The early years of his career were spent managing, optimising and advising industrial technology projects and companies in Asia, the Middle East and Europe. Subsequently, the qualified chemical engineer and MBA graduate supported the global sales, marketing and international expansion of a young HR-Tech company. Rohit joined Actico in 2018 as Head of Marketing for the APAC region, since which time his roles have included Inside Sales and Strategic Partnerships & Alliances. Since January 2022, he heads our collective efforts in the region as General Manager of our Singaporean subsidiary, Actico Pte. Ltd.
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Die Actico-Geschäfte im asiatisch-pazifischen Raum regelt der Manager und Tech-Allrounder Rohit Mathur. In den ersten Jahren seiner Karriere leitete, optimierte und beriet er industrielle Technologieprojekte und Unternehmen in Asien, dem Nahen Osten und Europa. Anschließend unterstützte der Chemieingenieur und MBA den globalen Vertrieb, das Marketing und die internationale Expansion eines jungen HR-Tech-Unternehmens. Rohit kam 2018 als Head of Marketing für die APAC-Region zu Actico und war danach unter anderem in den Bereichen Inside Sales und Strategic Partnerships & Alliances tätig. Seit Januar 2022 leitet er alle unsere Bemühungen in der APAC-Region als General Manager unserer Tochtergesellschaft in Singapur, Actico Pte. Ltd.
